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MF Dnes mylně tvrdí, že ekologové pozastavili stavbu D3 
 

Vzhledem k možné dezinformaci občanů plynoucí ze článku středočeské mutace 
MF Dnes z 19.12.2007 „Ekologové pozastavili stavbu D3“, jsme se rozhodli korigovat 
informace na pravou míru. 
 

Nejsme skupinou ekologických aktivistů, jak by se z článku mohlo zdát. Jsme  
legitimním uskupením obcí, které demokratickou cestou prosazuje ochranu svých území 
a ochranu kvality života svých obyvatel. V současnosti se soustředíme zejména na záležitost 
plánu trasy dálnice D3 v tzv. verzi „stabilizovaná“. 
 

V otevřeném dopise, který jsme v pondělí 17.12.2007 předali panu premiérovi Mirku 
Topolánkovi, požadujeme zejména, aby vláda dle svého usnesení č.1064 z 19.9.2007, 
sestavila komisi odborníků pro posouzení dalších variant D3 přes Posázaví. Sdružení obcí 
Klid v tomto dopise apeluje na premiéra, aby vláda tyto závazky splnila a aby tato komise 
začala pracovat co nejdříve. 
  

Není nám známo, že by ŘSD v době napsání zmíněného článku, pozastavilo práce na 
přípravě D3 ve Středočeském kraji. Naopak. Například přímo na místě otevření úseku D3 
Mezno - Chotoviny řekl ředitel výstavby ŘSD Tomáš Kass, že přípravy na D3 ve 
Středočeském kraji pokračují. Další vynaložené prostředky na přípravu „stabilizované“ D3 
máme za zbytečné plýtvání, a proto jsme požádali o pomoc i přímo premiéra. Je tedy opravdu 
smělé tvrdit, že stavba D3 je pozastavena.  
 

Nerozumíme rozporu ve vyjádření mluvčí ŘSD Martiny Vápeníkové, která v článku 
MF Dnes říká: „Stavba je pozastavena, nemůžeme nic připravovat. Problém je s územním 
plánem, variantu, o které rozhodla už i vláda, napadají ekologičtí aktivisté. Znovu se tedy 
musí zvažovat, kudy povede.“ a výše zmíněného tvrzení výrobního ředitele ŘSD Tomáše 
Kasse. Opakujeme, že se jedná o usnesení vlády, která se zavázala prostřednictvím expertní 
komise prověřit i jiné varianty než dosud jednostranně protěžovanou variantu přes Posázaví. 
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